

鲁东大学研究生成绩和学分绩点换算证明

一、学分：

学分是学生学习量的计量单位，每门课程的学分计算以该门课程在培养方案中安排的课时数为主要依据，1学分一般折合16学时。

二、学分绩点换算：

我校学分绩点最高为5，具体换算方法如下：

课程绩点（以课程成绩百分制计算）： $\text{课程绩点} = (\text{课程成绩} \div 10) - 5$

课程成绩不足70分的，课程绩点为0。采用优秀、良好、及格、不及格四级记分制，课程绩点分别为：4.5、3.5、2.5、0。

课程学分绩点： $\text{课程学分绩点} = \text{课程绩点} \times \text{课程学分数}$ 。

平均学分绩点： $\text{平均学分绩点} = \text{符合条件的课程学分绩点之和} \div \text{相同条件的课程学分数之和}$ 。

三、成绩换算：

百分制与四级制的换算标准为：0-69分为不及格，70-79分为及格，80-89分为良好，90-100分为优秀。

鲁东大学研究生院



Conversion certificate of grades and grade points of Ludong University

1. Credits:

Credit is the measurement unit of students' learning amount. The credit calculation of each course is mainly based on the number of hours arranged in the training scheme. One credit is generally equivalent to 16 credit hours.

2. Conversion of Grade Points:

The maximum Course Grade Point of our school is 5, and the specific conversion method is as follows:

Course Grade Point (calculated on the basis of centesimal course scores):

$$\text{Course Grade Point} = (\text{the course score} \div 10) - 5$$

If the course score is less than 70 points, Course Grade Point of the course is 0.

If calculated in Four-Letter Grading System, which includes *Excellent*, *Good*, *Pass* and *Fail*, Course Grade Point for each course shall be recorded as 4.5, 3.5, 2.5 and 0 respectively.

Course Credit Grade Point:

$$\text{Course Credit Grade Point} = \text{Course Grade Point} \times \text{Course Credit}$$

Grade Point Average (GPA):

$$\text{GPA} = \text{total Course Credit Grade Point} \div \text{total Course Credits}$$

3. Conversion of Course Scores:

Criteria of conversion between Centesimal System and Four-Letter Grading System: for each course, course points between 0 and 69 equals *Fail*; course points between 70 and 79 equals *Pass*; course points between 80 and 89 equals *Good*; course points between 90 and 100 equals *Excellent*.

Graduate School

Ludong University

